

油性净味色精系列

OILY ODORLESS DYE STAIN

木器漆色精，是一种可以用溶剂溶解的染料，木器漆色精与各种树脂的相溶性亦非常优异，因此其应用范围非常广泛；适用于油墨、印刷、烫金、文具、皮革、塑料等行业。木器漆色精产品特性：由于木器漆色精其络合结构的特殊性有别于一般的有机颜料及传统型染料，使之更好的光泽度及透明性，更好的耐候性和更强的牢度；与无机颜料相比，金属络合染料具有易分散、易渗透、易着色、色彩艳丽、透明效果好的特性。

Wood paint, it's a kind of dye that can be dissolved with solvents, and wood paint is very good with all kinds of resin, so it's a very wide range of applications; Applicable to ink, printing, stamping, stationery, leather, plastic and other industries. Fine paint wood product features: due to the particularity of wood paint colour fine its complex structure is different from general organic pigments and traditional dyes, make better gloss and transparency, better weather resistance and better fastness; Compared with inorganic pigments, metal complex dyes are easily dispersed, easy to penetrate, easy to tint, bright colors and good transparency.

使用方法

- 色精可直接用稀释剂调稀后加入有色封闭底漆、有色透明面漆中调颜色，可直接用于木材着色。
- 高浓度色精直接投入所需调色的涂料中，搅拌均匀，即可使用。

注意事项

- 建议使用本公司专业有色透明调色基料调色，以确保产品质量。
- 易燃物品，远离火源。

贮存

- 贮存于阴凉、干燥通风处。

包装规格

- 25kg / 5kg

PRODUCT CHARACTERISTICS

- The colorant can be diluted directly with diluent and added into the colored sealed primer and colored transparent finish. It can be used for wood coloring directly.
- High concentration color concentrate is directly put into the desired color of the paint, stirring evenly, can be used.

MATTERS NEEDING ATTENTION

- It is recommended to use this company specialized colored transparent color palette, in order to ensure product quality.
- Flammable items, away from the fire.

MATTERS NEEDING ATTENTION

- Store in a cool, dry and ventilated place.

PACKING SPECIFICATION

- 25kg / 5kg

基础参数 BASIC PARAMETERS

产品编号 Product No.	产品名称 Product name	颜料索引号 C.I.NO	色相 Colour	颜料含量 Pigment%	耐光性 Light fastness	耐热性 Heat resistance	耐酸 Acid resistance	耐碱 Alkali resistance
Y-20	净味高浓度黄色精 YELLOW	溶剂黄21 Solvent yellow 21		30	3-4	130-150	B	B
Y-45	净味高浓度金黄色精 YELLOW	溶剂黄21 Solvent yellow 21		30	4-5	140-160	A	A
R-06	净味高浓度红色精 RED	溶剂红122 Solvent Red 122		30	4-5	140-160	A	A
R-04	净味高浓度紫红色精 RED	溶剂红8 Solvent Red 8		30	4-5	140-160	A	A
0-09	净味高浓度红橙色精 ORANGE	溶剂橙62 Solvent orange 62		30	4-5	140-160	A	A
0-10	净味高浓度黄橙色精 ORANGE	溶剂橙45 Solvent orange 45		30	4-5	140-160	A	A
BN-02	净味高浓度黑棕色精 BROWN	混色 Mixed color		30	4-5	140-160	A	A
BN-05	净味高浓度红棕色精 BROWN	混色 Mixed color		30	4-5	140-160	A	A
B-56	净味高浓度纯黑色精 BLACK	溶剂黑29 Solvent black 29		30	4-5	140-160	A	A
B-04	净味高浓度蓝黑色精 BLACK	溶剂黑34 Solvent black 34		30	4-5	140-160	A	A
BL-03	净味高浓度宝蓝色精 BLUE	混色 Mixed color		30	4-5	140-160	A	A
BL-06	净味高浓度天蓝色精 BLUE	溶剂蓝70 Solvent blue 70		30	4-5	140-160	B	B
G-520	净味高浓度绿色精 GREEN	混色 Mixed color		30	4-5	140-160	A	A
R-310	净味高浓度桃红色精 RED	溶剂红218 Solvent Red 218		30	5-6	140-160	A	A
P-20	净味高浓度紫色精 VIOLET	混色 Mixed color		30	5-6	140-160	B	B